

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*Traités et Engagements internationaux
enregistrés par le Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME CXCH

1938

N° 4458-4484

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations*

Société des Nations

JOURNAL OFFICIEL

Publié en deux éditions, l'une en français, l'autre en anglais. Paraît en principe chaque mois, mais deux numéros peuvent occasionnellement être fondus en un seul fascicule. Contient les procès-verbaux des sessions du Conseil, le texte des rapports et résolutions adoptés par le Conseil et les principaux documents officiels reçus ou expédiés par le Secrétariat.

CONDITIONS D'ABONNEMENT

argent suisse

Abonnement annuel (1939) (y compris l'Index)	Fr. 60.—
1 ^{re} Année (1920)	» 15.—
2 ^{me} » (1921)	» 15.—
3 ^{me} » (1922) jusqu'à 9 ^e année (1928) chaque année	» 60.—
10 ^{me} » (1929) jusqu'à 19 ^e année (1938) chaque année (y compris l'Index)	» 75.—

Le prix des numéros isolés varie selon le nombre de pages.

League of Nations

OFFICIAL JOURNAL

Published separately in French and English. Is, in principle, a monthly publication, though two numbers may occasionally be combined in one volume. Contains the Minutes of the Council sessions, the texts of reports and resolutions adopted by the Council and the principal official documents received or sent out by the Secretariat.

SUBSCRIPTION TERMS.

Annual Subscription (1939) (including Index)	£3	\$15.00
1920 (all issues)	15s.	\$ 3.00
1921 „ „	15s.	\$ 3.00
1922 „ „	£3	\$12.00
1923-1928 (all issues)	£2 10s.	\$12.00
1929-1933 (all issues) (including Index)	£3	\$15.00
1934-1938 (all issues) (including Index)	£3 15s.	\$18.75

The prices of the separate numbers vary according to size.

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*Traités et Engagements internationaux
enregistrés par le Secrétariat de la
Société des Nations*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*Traités et Engagements internationaux
enregistrés par le Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME CXCH

1938

N° 4458-4484

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
N° 4458. — Allemagne, Etats-Unis du Brésil, Cuba, Espagne, France, etc. :	
Arrangement de Madrid du 14 avril 1891 concernant la répression des fausses indications de provenance sur les marchandises, révisé à Washington, le 2 juin 1911, à La Haye, le 6 novembre 1925, et à Londres, le 2 juin 1934... ..	9
N° 4459. — Allemagne, Autriche, Belgique, Etats-Unis du Brésil, Cuba, etc. :	
Convention d'union de Paris du 20 mars 1883 pour la protection de la propriété industrielle, révisée à Bruxelles, le 14 décembre 1900, à Washington, le 2 juin 1911, à La Haye, le 6 novembre 1925, et à Londres, le 2 juin 1934... ..	17
N° 4460. — Etats-Unis d'Amérique et Pays-Bas :	
Convention prévoyant l'arbitrage d'un différend relatif au paiement de certaines fournitures militaires. Signée à Washington, le 18 mars 1938... ..	49
N° 4461. — Belgique, Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord, Danemark, Espagne, France, Norvège et Pays-Bas :	
Convention concernant le statut des réfugiés provenant d'Allemagne, avec annexe. Signée à Genève, le 10 février 1938... ..	59
N° 4462. — Lithuanie et Pologne :	
Echange de notes comportant un arrangement concernant la circulation routière internationale. Kaunas, le 23 juillet 1938... ..	83
N° 4463. — Etats-Unis d'Amérique et Haïti :	
Accord exécutif additionnel modifiant à nouveau l'Accord financier du 7 août 1933 entre les deux pays. Signé à Port-au-Prince, le 1 ^{er} juillet 1938... ..	89
N° 4464. — Etats-Unis d'Amérique et Canada :	
Echange de notes comportant un arrangement relatif à la navigation aérienne. Washington, le 28 juillet 1938... ..	93

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations*

VOLUME CXCH

1938

Nos. 4458-4484

TABLE OF CONTENTS.

	Page
No. 4458. — Germany, United States of Brazil, Cuba, Spain, France, etc. :	
Agreement of Madrid of April 14th, 1891, for the Prevention of False Indications of Origin on Goods, revised at Washington, June 2nd, 1911, at The Hague, November 6th, 1925, and at London, June 2nd, 1934	9
No. 4459. — Germany, Austria, Belgium, United States of Brazil, Cuba, etc. :	
Union Convention of Paris, March 20th, 1883, for the Protection of Industrial Property, revised at Brussels, December 14th, 1900, at Washington, June 2nd, 1911, at The Hague, November 6th, 1925, and at London, June 2nd, 1934	17
No. 4460. — United States of America and the Netherlands :	
Convention providing for the Arbitration of a Difference relating to Payment for Certain Military Supplies. Signed at Washington, March 18th, 1938	49
No. 4461. — Belgium, United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland, Denmark, Spain, France, Norway and the Netherlands :	
Convention concerning the Status of Refugees coming from Germany, with Annex. Signed at Geneva, February 10th, 1938	59
No. 4462. — Lithuania and Poland :	
Exchange of Notes constituting an Agreement regarding International Road Traffic. Kaunas, July 23rd, 1938	83
No. 4463. — United States of America and Haiti :	
Supplementary Executive Agreement further modifying the Financial Agreement of August 7th, 1933, between the Two Countries. Signed at Port-au-Prince, July 1st, 1938 ...	89
No. 4464. — United States of America and Canada :	
Exchange of Notes constituting an Arrangement relating to Air Navigation. Washington, July 28th, 1938	93